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De raadsleden de heer Bom en mevrouw Kloppenburg-Reedeker hebben op 30 maart 2023 een brief 

met daarin vijf vragen aan de voorzitter van de gemeenteraad gericht. 

Overeenkomstig artikel 30 van  het reglement van orde voor vergaderingen en andere werkzaamheden 

van de raad beantwoordt het college deze vragen als volgt. 

 

1. Is het college bekend met de problematiek van het verenigingswezen, waarbij veel leden per 1 

januari 2023 in de problemen komen door de gewijzigde parkeerregelingen en de daarbij 

behorende kosten? 

 

Ja. 

 

2. Deelt het college de mening dat zang-, dans en/of toneelverenigingen belangrijk zijn voor de 

sociale cohesie in de stad? 

 

Ja. 

 

3.  Is het college met Hart voor Den Haag en CU/SGP van mening dat er per geval uitzonderingen 

mogelijk zouden moeten zijn, zoals nu al bij mantelzorg, religieuze instellingen en 

sportverenigingen mogelijk is? Zo nee, waarom niet? 

 

We zijn van mening dat niet in alle gevallen uitzonderingen mogelijk moeten zijn. Openbare 

parkeerruimte is schaars en een te ruimhartig parkeerbeleid voor een bepaalde groep 

belanghebbenden zorgt voor meer parkeerdruk voor andere belanghebbenden, zoals bewoners. De 

verschillende belangen moeten hier goed tegen elkaar worden afgewogen. Gelet op het 

maatschappelijke belang van verenigingen kunnen we ons wel voorstellen dat meer verenigingen dan 

alleen sportverenigingen voor een parkeervergunning in aanmerking komen, mits de parkeerdruk dit 

toelaat. 

 

4. Is het college bereid om met een voorstel te komen met voorwaarden waar (leden, vrijwilligers 

van) een vereniging aan moet voldoen om wél in aanmerking te komen voor vrijstelling van 

parkeertarieven? Zo nee, waarom niet? 

 

We zijn bereid te onderzoeken of en onder welke voorwaarden dit binnen het huidige parkeerbeleid 

mogelijk is, mits de parkeerdruk het toelaat. We informeren de raad uiterlijk in het derde kwartaal van 

dit jaar over de resultaten van dit onderzoek. 
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5. Zou een speciale bezoekersvergunning voor verenigingen uitkomst kunnen bieden? In de 

huidige situatie zou dat 1000 parkeeruren betekenen, voor de totale vereniging is dat niet 

afdoende. Zou hier maatwerk geleverd kunnen worden? Zo nee, waarom niet? 

 

Zie het antwoord op vraag 4. 

 

Het college van burgemeester en wethouders, 

de secretaris,  de burgemeester, 

 

Ilma Merx Jan van Zanen 
 


